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Ag.pt. Onderwerp 
  
01 Opening 

 

 

02 Vaststelling agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

03 Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016 

 Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

04 Korte presentatie De Blauwe Schuit: informatie over het project ‘cultuleren’ m.b.t. 

 cultuureducatie op basisscholen. 

 Mevr. R. van Buitenen en mevr. S. Laan, beiden afdeling Onderwijs van de Blauwe Schuit, 

 geven een terugblik en een vooruitblik op het cultuurmenu voor de gemeente Medemblik. 

 (presentatie in de bijlage). 

 Op vragen van de commissie antwoorden zij als volgt: 

- Aan het cultuurmenu voor kinderen doen 13 scholen mee; aan de vier cultuur 

speerpunten (het ontwikkelen van beleid) zijn 4 aangesloten en gaan 8 scholen 

deelnemen. 

- De totale subsidie is iets minder geworden, waarbij 60 % naar beleidsontwikkeling en 

40% naar activiteiten gaat. Dit is een voorwaarde van het Fonds. De gedachte van het 

Fonds is dat na vier jaar de subsidie wordt beëindigd en scholen culturele vorming in het 

beleid hebben opgenomen.  

- De bibliotheek is partner in het project. Met de muziekscholen is overleg over 

deelname. 

- Er zijn scholen die zelfstandig culturele activiteiten organiseren, andere kiezen voor 

Cultuleren. Vanuit Cultuleren kunnen wat grotere, duurdere voorstellingen worden 

ingekocht.  

- Het project en subsidie Cultuleren is gericht op het basisonderwijs. Er is sprake van 

uitbreiding naar het VO, maar hiertoe dienen de scholen zelf initiatief te nemen. 
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- Cultuleren is niet gratis voor scholen, er wordt per leerling betaald, maar ook wordt van 

de school gevraagd dat hiervoor uren inzet worden. 

 

 Wethouder Fit antwoordt op een vraag naar de combinatiefunctionaris, dat deze breed  

 inzetbaar is (sport, muziek, bewegen voor ouderen). De gemeente Medemblik heeft hierbij 

 gekozen voor sport en niet voor cultuur. 

 

05 Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 14 september 2017 

 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

06 Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 

 De lijsten worden conform de adviezen van de griffie vastgesteld. 

 

07 Actieve informatie college 

 Wethouder Fit informeert, ook namens wethouder Nederpelt, als volgt: 

- In Abbekerk vindt op 9 november een bijeenkomst plaats in het kader van de Dag van de 

Mantelzorg, waarbij het Kennisplatform zich presenteert. Er is een theatervoorstelling 

en een informatiemarkt. Nadere publiciteit volgt. Op de vraag of de avond bedoeld is 

voor mantelzorgers uit de gemeente of ook mantelzorgers van elders die in de gemeente 

mantelzorg verlenen, wordt schriftelijk geantwoord. 

- De Westfriese Beursvloer is een evenement van het Vrijwilligerspunt samen met de WF- 

uitdaging, waarbij vraag en aanbod van middelen en geld gekoppeld worden. Deze 

wordt dit jaar in Medemblik gehouden. Het thema is Topsport en vindt plaats op 23 

november a.s. 

- De dag nadat het Poldermuseum Andijk bij de commissie heeft ingesproken is inderdaad 

een subsidieverzoek ontvangen. Inmiddels heeft een gesprek hierover plaatsgevonden. 

- De vereniging ISCM heeft zichzelf opgeheven, omdat na het besluit tot verkoop van het 

zeilcentrum voor het ISCM geen taak meer is. De raad is hierover in de zomer met een 

infonota geïnformeerd. Alle financiële zaken met provincie en fiscus zijn afgehandeld.  

Voor de komende jaren worden WK’s en EK’s verwacht. 

- Op een vraag van mevr. Meester antwoordt de wethouder dat inderdaad in de 

toezeggingenlijst staat dat een aanzet voor lokaal gezondheidsbeleid eind 2017 wordt 

gemaakt. Dit gaat gebeuren in de vorm van een uitvoeringsprogramma, waarvoor 

binnenkort de kaders bij de raad worden opgehaald. De Omgevingswet krijgt een pijler 

gezondheidsbeleid, waarbij veel onderdelen van de organisatie betrokken worden.    

 

 

08 Benoemen mw. A. van Eck als lid van de Raad van Toezicht en wijzigen statuten van de 

 Stichting Openbaar Onderwijs Present (DOC-17-027560) (portefeuillehouder J. Fit) 

 Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder als volgt geantwoord: 

- Bij wijziging van statuten wordt dit altijd aan de raad voorgelegd. Hier wordt 

voorgesteld de statuten zo aan te passen dat de namen van de leden van de Raad van 

Toezicht niet meer in de statuten worden gezet, zodat bij een nieuw te benoemen lid 

niet steeds de statuten moeten worden gewijzigd. Het benoemen van leden van de Raad 

van Toezicht blijft een bevoegdheid van de raad, maar zonder statutenwijziging. 

Opheffen of juridische fusie kan bij de Raad van Toezicht worden gelegd, maar hierin 

wordt de gemeenteraad  altijd gekend.   

- De brief met verzoek om benoeming is binnengekomen op 13 juni. Dit kon niet meer 

voor het zomerreces aan de raad worden voorgelegd. De feitelijke toetreding was per 1 

augustus jl. 

- Op de vraag of de - in het jaarverslag beschreven - voorgenomen verlaging in de 

komende jaren van de solvabiliteit van 60% naar 20 % gewenst is, wordt schriftelijk 

geantwoord.  

- Op de vraag waarom de omvang van de directie gelijk blijft terwijl er sprake is van 

leerlingen afname en afname van leerkrachten, wordt schriftelijk geantwoord. 
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 De commissie besluit dat het onderwerp als hamerstuk op de meningsvormende agenda 

 kan worden geplaatst. 

  

09 Sluiting 

 


